

Influenza

Greece (26 March 1991).¹ Very little influenza activity has been detected this season but a few sporadic cases of influenza B were confirmed during February and March.

Hungary (22 March 1991).² The peak of influenza activity occurred in the week ending 17 March when nearly 89 000 new cases were notified – almost twice the numbers reported in the preceding and following weeks. Both influenza A(H1N1) and influenza B were diagnosed during this epidemic.

Israel (16 March 1991).³ Morbidity from acute respiratory diseases has been high in the central part of the country since the end of January. However, most laboratory-confirmed cases were due to viruses other than influenza viruses. So far, only 3 cases of influenza B were confirmed this season.

Switzerland (5 April 1991).⁴ Although influenza declined and no more outbreaks were reported, the rate of influenza virus isolations was high in March. Most isolates were influenza B, but influenza A(H3N2) was detected for the first time this season during the second half of March.

¹ See No. 8, 1991, p. 55.

² See No. 13, 1991, p. 92.

³ See No. 7, 1991, p. 46.

⁴ See No. 12, 1991, p. 87.

Grippe

Grèce (26 mars 1991).¹ On a détecté très peu d'activité grippale cette saison, mais quelques cas sporadiques de grippe B ont été confirmés en février et en mars.

Hongrie (22 mars 1991).² Le pic de l'activité grippale est survenu pendant la semaine se terminant le 17 mars, lorsque près de 89 000 nouveaux cas ont été signalés – près de 2 fois les chiffres rapportés pendant les semaines précédente et suivante. Le virus grippal A(H1N1) et le virus B ont tous deux été diagnostiqués durant cette épidémie.

Israël (16 mars 1991).³ La morbidité due aux affections respiratoires aiguës est élevée dans la partie centrale du pays depuis la fin janvier. Cependant, la plupart des cas confirmés en laboratoire étaient dus à d'autres virus que les virus grippaux. Jusqu'ici, seuls 3 cas de grippe B ont été confirmés cette saison.

Suisse (5 avril 1991).⁴ Bien que la grippe ait décliné et qu'on n'ait plus signalé de flambées, le taux des isollements de virus grippaux a été élevé en mars. La plupart des isollements étaient des virus B, mais le virus grippal A(H3N2) a été détecté pour la première fois cette saison durant la seconde quinzaine de mars.

¹ Voir N° 8, 1991, p. 55.

² Voir N° 13, 1991, p. 92.

³ Voir N° 7, 1991, p. 46.

⁴ Voir N° 12, 1991, p. 87.